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Protokół Nr 9/2019 

z obrad XII Sesji Rady Gminy Konopiska 

z dnia 27 września 2019 r., od godz. 13: 00 do godziny 15:50 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Konopiska. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

W XII Sesji uczestniczyło 15 radnych. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy 

Konopiska - pan Edward Bałdyga. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność 
obrad, w Sesji uczestniczyło 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Przewodniczący Rady 

Gminy Konopiska – powitał: radnych, Zastępcę Wójta – Panią Iwonę Lisek, Skarbnika 

Gminy – Panią Jadwigę Janik, Sekretarza Gminy – Panią Barbarę Ankowską – Lis, radcę 
prawnego- Panią Wiesławę Rodak, sołtysów, mieszkańców i pracowników urzędu. 

 

Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 

 

p.E.Bałdyga- odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z X i XI sesji Rady Gminy Konopiska. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.  

5. Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023: 

a. Powołanie Komisji Skrutacyjnej w celu wyboru ławników. 

b. Zapoznanie się z opinią Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

c. Zapoznanie się z regulaminem głosowania. 

d. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia przez Rząd RP skutecznych działań 
wpływających na poprawę, jakości powietrza w Polsce. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 88/IX/2019 Rady Gminy Konopiska z 

dnia 18 czerwca 2019r. w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dofinansowania 

do zmiany systemu ogrzewania poprzez wymianę niskowydajnych i nieekologicznych 

kotłów na paliwo stałe na wysokosprawne i ekologiczne źródła ciepła w budynkach i 

lokalach mieszkalnych zlokalizowanych na terenie Gminy Konopiska. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych przez Gminę Konopiska. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność gminy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2019-2028. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2019 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Konopiska- Górka". 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska. 
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14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 

 

 

p.E.Bałdyga- poinformował o wniosku dot. wprowadzeniu do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Hutki w sprawie przyznania środków z 

funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2020. 

 

p.I.Lisek- poinformowała o powodzie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały    

w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Hutki w sprawie przyznania środków z funduszu 

sołeckiego na rok budżetowy 2020. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad punku 14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Hutki 

w sprawie przyznania środków z funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2020. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  12 radnych 

                            „przeciw”                                    1 radnych 

                            „wstrzymało się”                         2 radny 

                             

Rada Gminy większością głosów wprowadzenie do porządku obrad punku 14. Podjęcie 

uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Hutki w sprawie przyznania środków 

z funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2020. 

 

 

p.E.Bałdyga- odczytał nowy porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z X i XI sesji Rady Gminy Konopiska. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.  

5. Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023: 

a. Powołanie Komisji Skrutacyjnej w celu wyboru ławników. 

b. Zapoznanie się z opinią Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

c. Zapoznanie się z regulaminem głosowania. 

d. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia przez Rząd RP skutecznych działań wpływających na 

poprawę jakości powietrza w Polsce. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 88/IX/2019 Rady Gminy Konopiska z dnia 18 

czerwca 2019r. w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dofinansowania do zmiany 

systemu ogrzewania poprzez wymianę niskowydajnych i nieekologicznych kotłów na paliwo 

stałe na wysokosprawne i ekologiczne źródła ciepła w budynkach i lokalach mieszkalnych 

zlokalizowanych na terenie Gminy Konopiska. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych przez Gminę Konopiska. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność gminy. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2019-2028. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2019 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Konopiska- Górka". 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Hutki w sprawie przyznania 

środków z funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2020. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie obrad. 

 

p.E.Bałdyga- zapytał, czy są uwagi do nowego porządku obrad? 

Uwag nie było. 

                                                                

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie nowy porządek obrad. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymał się”                         1 radny 

 

Rada Gminy większością głosów przyjęła nowy porządek obrad. 

 

 

Ad. 3.Przyjęcie protokołów z X i XI sesji Rady Gminy Konopiska.  

 

p.E.Bałdyga- poinformował: protokoły były wyłożone do wglądu w biurze Rady Gminy           

i wysłane wszystkim radnym, nie zgłoszono poprawek do protokołu. Zapytał czy są jakieś 
uwagi do protokołów? 

 

Uwag nie było. 

 

p.E.Bałdyga- poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z X sesji, za przyjęciem: 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych  

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Protokół z X sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

p.E.Bałdyga- poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z XI sesji, za przyjęciem: 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych  

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Protokół z XI sesji został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym. 

 

Sprawozdanie przedstawiła Zastępca Wójta Gminy (w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

p.E.Bałdyga - czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania?  

Uwag i pytań nie było. 

 

Ad. 5. Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023: 

a. Powołanie Komisji Skrutacyjnej w celu wyboru ławników. 

p. E. Bałdyga- poprosił o podawanie nazwisk kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

p. E.Bałdyga- zaproponował p. A. Świtek, która wyraziła zgodę. 

p. E.Bałdyga- zaproponował p. K.Książek, która wyraziła zgodę. 

p.A.Chmielewska- zaproponowała p. M.Cichonia, który wyraził zgodę.  

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej: 

p.M.Cichoń, p.K.Książek, p.A.Świtek. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

W skład Komisji Skrutacyjnej zostali powołani jednogłośnie radni: p.M.Cichoń, 

p.K.Książek, p.A.Świtek. 

 

b. Zapoznanie się z opinią Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

p.J.Majdzik- odczytała opinię zespołu opiniującego dot. kandydatów na ławników.  

 

c. Zapoznanie się z regulaminem głosowania. 

p.J.Majdzik- odczytała regulamin głosowania w wyborach na ławników do sądów 

powszechnych 2020-2023. 

Obrady opuściła Radna p. A.Chmielewska. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie regulamin głosowania         

w wyborach na ławników do sądów powszechnych 2020-2023. 

Głosowało 14 radnych: 

                            „za”                          głosowało  13 radnych 
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                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

                            Głosu nie oddał 1 radny. 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła regulamin głosowania. 

p.E.Bałdyga- ogłosił 10 minut przerwy. 

 Przerwa. 

p.E.Bałdyga- wznowił obrady sesji. 

 

Przeprowadzenie wyborów ławników 

p.A.Świtek– Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej- wytłumaczyła warunki głosowania. 

Głosowanie do każdego sądu odbywać się będzie osobno. Najpierw rozdane zostaną karty do 

głosowania do Sądu Okręgowego, następnie do Sądu Rejonowego. Zapytała czy są jakieś 
pytania odnośnie głosowania? 

Pytań nie było. 

Tajne głosowanie. 

p.A.Świtek – odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyborów na 

ławników do sądu okręgowego w Częstochowie na kadencję 2020-2023. Ławnikiem została 

jednogłośnie – 14 głosów „za” wybrana p. Alicja Żurek oraz protokół Komisji Skrutacyjnej 

dla przeprowadzenia wyborów na ławników do Sądu Rejonowego w Częstochowie w tym do 

Sądu Pracy na kadencję 2020-2023.  Ławnikiem został jednogłośnie – 14 głosów „za” 

wybrany p. Sebastian Zaremba.  

 

d. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023. 

p. E. Bałdyga- poprosił o odczytanie projektu uchwały. 

 

p.B.Jabłońska - odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 14 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 114/XII/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 września 2019 r. 

w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023 – przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia przez Rząd RP skutecznych działań 

wpływających na poprawę, jakości powietrza w Polsce. 

 

 

p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik - odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 14 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 115/XII/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 września 2019 r. 

w sprawie podjęcia przez Rząd RP skutecznych działań wpływających na poprawę 
jakości powietrza w Polsce - podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 88/IX/2019 Rady Gminy Konopiska z 

dnia 18 czerwca 2019r. w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dofinansowania do 

zmiany systemu ogrzewania poprzez wymianę niskowydajnych i nieekologicznych 

kotłów na paliwo stałe na wysokosprawne i ekologiczne źródła ciepła w budynkach i 

lokalach mieszkalnych zlokalizowanych na terenie Gminy Konopiska. 

 

p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 14 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 116/XII/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 września 2019 r. 

zmieniająca uchwałę Nr 88/IX/2019 Rady Gminy Konopiska z dnia 18 czerwca 2019r. w 

sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dofinansowania do zmiany systemu 

ogrzewania poprzez wymianę niskowydajnych i nieekologicznych kotłów na paliwo stałe 

na wysokosprawne i ekologiczne źródła ciepła w budynkach i lokalach mieszkalnych 

zlokalizowanych na terenie Gminy Konopiska- podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania nauczycieli 
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zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych przez Gminę Konopiska. 

 

p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik - odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 14 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

 

UCHWAŁA NR 117/XII/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 września 2019 r. 

w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Konopiska - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9.Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność gminy.   

 

p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 14 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 118/XII/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 września 2019 r. 

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2019-2028.  

 

p.J.Janik- przedstawiła autopoprawki. 

 

p.E.Bałdyga-, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik - odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Głosowało 14 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 119/XII/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 września 2019 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2019-

2028 - podjęta jednogłośnie. 

Ad.11.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2019 rok.  

 

p.J.Janik- przedstawiła autopoprawki. 

 

p.E.Bałdyga-, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 14 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

 

UCHWAŁA NR 120/XII/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 września 2019 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2019 rok - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Konopiska- Górka".  

 

p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik - odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 14 radnych: 

                            „za”                          głosowało  12 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         2 radnych 

 

UCHWAŁA NR 121/XII/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 września 2019 r. 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Konopiska- 

Górka"- podjęta większością głosów. 
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Ad. 13.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska. 

p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 14 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 122/XII/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 września 2019 r. 

w sprawie zmiany Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Konopiska - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 14.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Hutki w sprawie 

przyznania środków z funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2020.  

 

Obrady opuścił Radny p. A.Jarosz. 

p.I.Lisek- wyjaśniła, że na poprzedniej sesji p.A.Suchecka zaproponowała wprowadzenie 

systemu powiadamiania smsowego mieszkańców. Tylko jedno sołectwo Hutki chce 

wprowadzić taki system i przeznaczyło na to środki z funduszu sołeckiego, pozostałe 

sołectwa na dzień dzisiejszy nie są zainteresowane. Przedstawiła alternatywny system, który 

już gmina posiada. 

Dyskusja dot. systemu powiadamiania mieszkańców oraz przeznaczenia środków z funduszu 

sołeckiego 

 

p.J.Majdzik - odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 13 radnych: 

                            „za”                          głosowało  0 radnych 

                            „przeciw”                                    6 radnych 

                            „wstrzymało się”                         7 radnych 

 

UCHWAŁA NR 123/XII/2019 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 września 2019 r. 
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w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Hutki w sprawie przyznania środków               

z funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2020 - podjęta większością głosów. 

 

Ad.15. Sprawy różne. 

 

p.E.Bałdyga- podziękował za pięknie zorganizowane Dożynki, ogrom pracy, jaka została 

włożona w ich organizację. Poinformował, że wszyscy radni w wyznaczonym terminie złożyli 

oświadczenia majątkowe. Zaproponował zorganizowanie spotkania rolników z kołami 

łowieckimi, dot. szkód łowieckich wyrządzanych przez dzikie zwierzęta. 

 

p.J.Majdzik- zwróciła się z prośbą do Wójta dot. dowozu dzieci z Hutek do Rększowic.  

Przedstawiła jak obecnie wygląda sytuacja przeprowadzania uczniów przez ulicę. Rodzice 

obawiają się o bezpieczeństwo dzieci, gdy droga zostanie otwarta. Poprosiła by dodatkowe 

kursy dowoziły i odbierały uczniów z parkingu przy szkole. Nawiązała do obchodów 

Niepodległości, które co roku są organizowane w Konopiskach.     W tym roku oprawę mszy 

w kościele i część artystyczną przygotowują uczniowie z Rększowic. Czy jest możliwość w 

tym roku przenieść uroczystość do Rększowic? Przedstawiła propozycje jak by to wyglądało. 

W imieniu swoim i mieszkańców podziękowała władzom gminy, Panu Wójtowi za 

poczynione starania dot. nowej drogi w Rększowicach. Poprosiła o dalsze starania i 

wykonanie drugiego odcinka drogi. 

 

p.R.Szwengel- poinformowała o unieważnieniu decyzji o warunkach zabudowy oraz o 

możliwości odwołania się inwestora do SKO. Wyjaśniła, że potrzebują zabezpieczenia w 

postaci opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Poprosiła o przedstawienie, na jakim etapie jest przygotowanie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla Hutek, kiedy zostanie skończony, kiedy będzie 

możliwa konsultacja zapisów miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego? 

 

p.R.Skoczylas- poprosił o udzielenie odpowiedzi, co w sprawie zbierania składek na orkiestrę. 
 

p.R.Kołodziejczyk- zwrócił się z prośbą o udzielenie informacji, co będzie w budynku przy 

ul. Sportowej 1. 

 

p.J.Tekiela- poprosiła o wyjaśnienie czy w tym czasie, do kiedy zostanie uchwalony 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego będą wydawane wuzetki? Czy my, jako 

mieszkańcy możemy prosić radnych o wydanie uchwały w tej sprawie? 

 

p.E.Bałdyga- ogłosił 10 minut przerwy. 

 Przerwa. 

Obrady opuścił Radny p. A.Janik. 

p.E.Bałdyga- wznowił obrady sesji. 

 

p.Wójt- udzielił odp. dot. spotkania rolników z kołami łowieckimi- wyjaśnił, że zostanie 

zorganizowane takie spotkanie. Przedstawił skargę, która wpłynęła na koła łowieckie. Z 

Warszawy przyszła informacja, że prowadzone jest postępowanie. Odp. dot. uczniów udzieli 

p.I.Lisek. Odp. dot. przeniesienia obchodów Niepodległości do Rększowic- wyjaśnił, że jest 

za zostawieniem tak jak jest, ale porozmawiamy jeszcze na ten temat. Odp. dot. drogi 908- 

wyjaśnił, że zajmuje się tym tematem, po wyborach będzie wiadomo. Odp. dot., oczyszczalni 
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– w październiku mają być pierwsze spotkania, p.S.Zaleski udzieli odpowiedzi w tym 

temacie. Odp. dot. orkiestry udzieli I.Lisek. Odp. dot. budynku przy ul. Sportowej 1- 

wyjaśnił, że będzie tam archiwum, biblioteka zostanie w tym samym miejscu. Odp. dot. 

wuzetek w Hutkach udzieli p.S.Zaleski. Odp. dot. dowozu dzieci udzieli p.I.Lisek. 

 

p.I.Lisek- udzieliła odp. dot. dowozu dzieci. Wyjaśniła, że prowadzone były rozmowy, nie 

było przystanku, czekaliśmy na pozwolenia, od października GTV będzie dowoziło dzieci do 

szkoły. Odp. dot. przeniesienia uroczystości – wyjaśniła, że w grudniu planowana jest duża 

uroczystość w Rększowicach. Przedstawiła propozycję Pana Sołtysa Sołectwa Korzonek dot. 

połączenia uroczystości święta Niepodległości wraz z częścią artystyczną, która odbywała się 
w kościele. Odp. dot. orkiestry- odczytała pismo i odpowiedź od zarządu orkiestry. Wyjaśniła, 

że wystąpi z pismem o uzupełnienie odpowiedzi, która nas nie satysfakcjonuje.  

 

Dyskusja dot. zbierania składek na orkiestrę. 
 

p.E.Bałdyga- p. I.Lisek zajmie się tą sprawą.  
 

p.S.Zaleski- przedstawił procedury związane z opracowaniem miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Hutki. Wyjaśnił, że wnioski o wydanie 

decyzji o warunkach zabudowy będą zawieszone na 9 miesięcy. Spotkania odbędą się w 

drugiej połowie listopada. Wyjaśnił, że jeśli oczyszczalnia powstanie to chcemy wprowadzić 
zapisy, które pozwolą oczyszczać tylko ścieki z tej oczyszczalni.  

 

p.J.Szwyngel- poprosiła o pomoc w sprawie oczyszczalni ścieków. Wyjaśniła, że nie może 

doczytać się, co inwestor będzie robił z odpadami stałymi. Sprawa technologiczna nie jest 

rozwiązana. Poinformowała o sprawach sądowych z p.Hurasem. 

 

p.E.Bałdyga- wyjaśnił, że wspólnie musimy działać by ten problem pozytywnie rozwiązać. 
 

 

Ad. 16. Zakończenie obrad. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad p. Edward Bałdyga Przewodniczący Rady podziękował 

za udział w sesji, zamknął obrady XII sesji Rady Gminy Konopiska. Sesja trwała do godziny 

15:50. 

Protokół z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Niniejsza sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz                                    

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie urządu.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół sporządziła:                                      Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 

Anna Podsiadlik                                                                      Edward Bałdyga 

 

 


